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     E M L É K E Z T Ő 

 

   A Tagozat elnökségének 2021. március 10.-i elnökségi üléséről. 

    Az ülés on-line módon történt. 

 

Az ülésen részt vettek: Bálint Péter, Zsigmondi András, Hanczár Emőke, Kiss Jenő, Kocsis Julia, Joó 

Emese, Tóth Péter, Bócz Gábor, Szabó Éva, Molnár Dénes, Andor Krisztián, Koris Kálmán, Wéber 

László, Magyar János. 

Az ülésen nem vettek részt: Harkai Balázs, Plajer Tibor, Helfrich Salamon, Koppány Attila, Somogyi 

István. 

Az ülésen az alábbiak kerültek megtárgyalásra:  

1./ A Tagozat elnöksége gratulált Szabó Éva kolleganőnek ahhoz, hogy a MMK elnöksége kamarai 

munkájáért Zielinski Díjat adományozott számára,. 

2./ Az elnökségi ülés részletesen megtárgyalta a tagozati HONLAP előkészítési munkáját. Erről 

részletes tájékoztatót kapott Bálint Péter előadásában. Az elnökség megköszönte a részt vevők 

munkáját kiemelte Bálint Péter munkáját. Az elnökség úgy határozott, hogy 2021. március 31-ig az 

előkészítési munkát be kell fejezni, és április hóban az újságnak meg kell jelennie. Az újság formájával 

és tartalmi részleteiben megállapodások születtek. 

3. / Az elnökség a múlt elnökségi ülésen tárgyalta különböző FAP anyag tervezeteket. Az anyagok 

közül csak Zsigmondi András által javasolt tervezetet fogadta. A FAP címe: A szakvélemények 

elkészítésének főbb szabályai és módszertana. A FAP pályázat beadási időpontja 2021. március 22-e, 

melyet Zsigmondi András készíti el beadásra. A másik két anyag közül a műszaki egyenértékűség 

kérdését Wéber László tájékoztatása alapján elvetette az elnökség. A harmadik anyag pedig 

továbbképzési témaként kerül megvalósulásra, melyet Magyar Mária és Csermely Gábor fognak 

elkészíteni. 

4./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy Juhász Tamás a MMK állományából kilépett, az Építési 

Tagozat továbbképzési ügyeit Keresztes Anita intézi. Kiss Jenő a továbbképzés jelenlegi helyzetéről 

adott tájékoztatást. Az elnökség megállapította, hogy a szakmai oktatás területén lévő témák jelenleg 

elegendőek, az oktatások számát ez év második felében szaporítani kell. Kiss Jenő ismertette az 

előkészítést, ez évben három előadás áll előkészítés alatt. 

5./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget arról, hogy különböző szervezetek szakvéleményeket kértek a 

MMK-tól, a Kamara főtitkára, Virág Rudolf is közölte, hogy, valóban van ilyen megkeresés. Kiderült, 

hogy egyes tagozatok valóban készítenek szakvéleményeket. Wéber és Molnár kollegák is 

tájékoztatást adtak az általuk ismert lehetőségekről. Az elnökség felkérte Wéber Lászlót, hogy tárja 

fel az egyes tagozatoknál az ilyen jellegű szakvélemények készítési lehetőségeit és tegyen javaslatot, 

az ilyen szakvélemények készítési lehetőségeiről és, hogy a Tagozat egyes szakértői milyen módon 

tudnak vállalni ilyen jellegű munkákat. A Tagozat elnöksége ennek alapján dönt a további teendőkről. 



6./ Az elnökség ezek után a Kamara tisztújítás kérdéseiről tárgyalt. Kiss Jenő tájékoztatta, az 

elnökséget, hogy a legutóbbi elnökségi ülés után Harkai Balázs elkészítette bemutatkozó anyagát, 

melyet vele egyeztetett és azt jónak is tartja. Ezt a bemutatkozó anyagot Kiss Jenő elküldi a tagozat 

valamennyi jelöltjének. Kiss Jenő ismertette, hogy a Mérnök Újság a küldött gyűlés előtt a jelöltekről 

részletes anyagot készít. Az elnökség elfogadta Wéber László javaslatát, hogy a jelöltekkel a választás 

előtt célszerű ezt megbeszélni, Zsigmondi András tájékoztatta az elnökséget, hogy tudomása szerint a 

jelöltekről kis film is készül. 

 

Budapest, 2021. március 13. 

Készítette: Kiss Jenő 


